

Mission Prayer Movement: Living Hope - India

June 30, 2023

Prayer points for June:

1. The monsoon has started. There are lots of requests from the community for tarpaulins, to repair their leaking houses and for dry ration. There is no end to such requests. Please pray for God's wisdom that we may get resources, and be wise and discerning in handling the requests
2. There is water logging in the campus after heavy rain. It is affecting the work. Please pray for a proper drainage of water
3. Training center construction to complete in a timely manner.
4. A seeker, Suchitra who has undergone a surgery for cancer III stage to recover soon
5. Putul from Madhyamgram fellowship to be healed from chronic kidney problem. And the need for her husband to get an electric rickshaw for livelihood
6. FCRA renewal for Living Hope to be granted soon.
7. Baptism classes that will start from the second week of July
8. The youth group which is growing better and becoming more consistent.

宣教祈禱告運動: 活望事工 - 印度

2023年6月30日

六月代禱事項:

1. 季候風已經開始。社區需求大量防水油布、修復漏水的房屋和乾糧。這樣的需求是沒有止境的。祈求神賜予我們智慧，使我們能夠得到資源，並能有智慧和辨別力來處理需求。
2. 大雨後校園出現內澇。影響學校運作。請祈禱水能排去。
3. 培訓中心建設能按時完成。
4. 慕道者 Suchitra，因癌症第三期接受手術，祈求早日康復。
5. 祈求來自 Madhyamgram 團契的 Putul 的慢性腎病能及早治愈。而她的丈夫需要一輛電動車來維持生計。
6. 祈求活望事工的 FCRA 續簽能盡快獲得批准。
7. 洗禮班將於七月第二週開始
8. 青年群體能成長得更好，更加穩定。